
SE – PO 0063 – 3-5/10

Protokół z posiedzenia Komisji Rozwoju 

i Polityki Przestrzennej w dniu 22.03.2010r.

1. Obecni :   

- Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji 

- Czesław Badura – Zastępca Przewodniczącego

- Jolanta Mocko – radna 

- Janusz Gątkiewicz – radny 

- Teresa Kosmala – radna 

2. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 

- Anna Ślagórska – Zastępca Burmistrza 

- Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta 

- Małgorzata Skiba – zastępca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii 

Miejskiej

- Barbara Praszkiewicz – pracownik wydziału B- RM 

- Robert Szczupider – Dyrektor MZGK 

- Agnieszka Nowak – Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego 

- Ewa Kiedrzyn – Kierownik wydziału Lokalowego w ZBK  

3. Temat Posiedzenia Komisji : 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

2. Przygotowanie sprawozdania z prac komisji za ubiegły rok ( 2009) i przedłożenie go 

przewodniczącemu Rady.

3. Omówienie  informacji  o przygotowaniu do realizacji  zadań ze środków unijnych w 

rozbiciu na poszczególne programy na lata 2010-2015

4. Sprawy bieżące. 

4. Posiedzenie Komisji : 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji –  wita  wszystkich  zebranych  i 

rozpoczyna komisję. Zadania inwestycyjne były już omawiane przez nas jakiś czas temu 
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w związku z materiałem, który otrzymaliśmy ja  nie mam pytań, czy ktoś z Państwa ma 

pytania ?

Jolanta  Moćko  –  radna –  chciałam  powiedzieć,  że   materiały  są  bardzo  dobrze 

przygotowane 

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący komisji – jeśli nie ma pytań to przechodzimy 

do materiału  komisyjnego i  omówimy materiał,  który mamy na komisję.  Uważam, że 

przyjmujemy  materiał  bez  uwag.  Rozdam Państwu  projekt   sprawozdania  i  proszę  o 

naniesienie uwag i spotkamy się przed sesją lub w trakcie sesji  i sobie go przegłosujemy. 

Janusz Gątkiewicz – radny  - proponuje , aby omówić zmiany w budżecie 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – omawia zmiany w budżecie 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji  –  następny  temat  to  studium 

uwarunkowań  pkt 4 i pkt 5 

Na komisję zaproszono Panią M.Skibę i B. Praszkiewicz 

Pani B. Praszkiewicz  i Pani M. Skiba -  omawia zmiany studium uwarunkowań 

Dyskusja udział wzięli   :   

-Władysław Oczkowicz 

- Czesław Badura 

- Teresa Kosmala 

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący Komisji – pyta  czy są jeszcze pytania  do 

studium, prosi o przedstawienie ich, i za pośrednictwem Pań z wydziału rozwoju miasta 

prosi  o przekazanie  ich  Panu projektantowi ,  projektant będzie na sesji  i  odpowie na 

wszystkie  nasze wątpliwości. 

Dyskusja udział wzięli: 

- Teresa  Kosmala 

- Władysław Oczkowicz 

- Barbara Praszkiewicz 

- Małgorzata Skiba 

- Janusz Gątkiewicz 

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący komisji –  jeśli nie ma już  pytań  do tego 

tematu  to  ja  dziękuję  bardzo i   witam Pana dyrektora  MZGK  omówimy sobie  teraz 

Akcje Zima. 

Na  posiedzenie  komisje  weszli  mieszkańcy  ul.  3  –Szyb.  Proszą  przewodniczącego  o 

możliwość przedstawienia problemu jaki mają z terenem na ul. Staropogońskiej. 
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Władysław Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji –  proponuje  ,  aby  się  spotkać  w 

innym terminie. 

Dyskusja udział wzięli: 

- Jolanta Moćko 

- Władysław Oczkowicz 

- Teresa Kosmala 

- Przemysław Szałański 

- Andrzej Kowal 

- Agnieszka Nowak 

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący komisji – spróbuję sprawę przedstawić Panu 

Burmistrzowi i ustalimy termin spotkania. 

Teresa Kosmala- radna – składam wniosek , aby jednak komisja wyraziła swoją opinię 

czy  jest  zainteresowana  tym  tematem  czy  nie.  Czy  życzy  sobie,  aby  Pan  burmistrz 

przedstawił  te sprawy ze strony urzędu na piśmie , cały ten proces na piśmie , podstawę 

prawną  i  cały  proces  budowania  tej  drogi.  Wtedy  będziemy  wiedzieli  na  jaki  temat 

będziemy  rozmawiać.  Proszę  ,  aby  ta  sprawa  była  tematem  komisji,  a  nie  pana 

przewodniczącego. 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji  –  może  ja  się  wycofam  z  tych 

rozmów, gdyż jak państwo mówicie jestem częściowo stroną w tej  sprawie . 

Dyskusja udział wzięli    :   

- Teresa Kosmala 

- Władysław Oczkowicz 

- Mieszkańcy ul. Staropogońskiej 

- Małgorzata Skiba

- Janusz Gątkiewicz 

Janusz Gątkiewicz – radny – proponuje, aby zrobić nadzwyczajne posiedzenie komisji , 

dostaniemy  materiały  i  wtedy  zajmiemy  się  tym  tematem.  Teraz  trudno  jest  nam 

rozmawiać, gdyż ja np. nie znam tego tematu. 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji  –  czy  państwo  przyjmujecie  tą 

propozycję o zwołaniu komisji nadzwyczajnej , ja poproszę pana Burmistrza o obecność i 

wtedy poprosimy wszystkie inne zainteresowane osoby. 
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Wniosek o zwołanie komisji nadzwyczajnej dot:  ul. Staropogońskiej. 

Głosowanie : 

Za – 5 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Termin ok. 15/19 kwietnia br. 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji  –  dziękuje  mieszkańcom  i 

przechodzimy do następnego punktu Akcja Zima 

Robert Szczupider – Dyrektor  MZGK  - przedstawia przebieg akcji zima  ( wymienia 

koszty poniesione na akcje  zima w 2009 i  na początek  roku 2010)  .  Porządkowanie 

miasta  . Szukają szczotek specjalistycznych do zamiatania ulic przy krawężnikach .

Dyskusja udział wzięli: 

- Jolanta Moćko 

- Janusz Gątkiewicz 

- Teresa Kosmala 

- Urszula Polak – Wałek 

Władysław Oczkowicz – Przewodniczący komisji   -  mam pytanie  czy cząstkowymi 

remontami dróg opanujemy remont dróg .

Robert Szczupider – dyrektor MZGK – myślę , że tak ale jest kilka dróg, gdzie musi się 

odbyć generalny remont, ale trzeba znaleźć środki. 

Janusz Gątkiewicz – radny – czy można by usunąć zbędną zieleń , która mieście się 

naprzeciwko ERG –u. 

Robert Szczupider – dyrektor MZGK – tak są takie plany usuwania zbędnej zieleni, np. 

teren  po  przeciwnej  stronie  ulicy   został  już  usunięty.  Zagłębienia  które  były  zostały 

zasypane i uporządkowane . To samo chcemy zrobić właśnie z tym odcinkiem . Tak tego 

nie można zostawić bo są to samosiejki i za kilka lat , byłyby to już duże drzewa. 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji   -  dziękuje  Panu  dyrektorowi  i 

zaprasza do omówienia Programu Mieszkanie. Proszę panią kierownik A. Nowak o kilka 

słów wprowadzenia. 

Agnieszka Nowak – Kierownik wydziału Nadzoru właścicielskiego – temat mieszkanie 

chciałabym odłożyć na chwilkę i poczekamy na przedstawiciela ZBK- u , gdyż program 

Mieszkanie  jest  opracowany  wspólnie.  Omówię  teraz  uchwałę  dot.  Podwyższenia 

Kapitału TBS
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Pani kierownik omawia uchwałę: 

Dyskusja udział wzięli:     

- Teresa Kosmala 

- Anna Ślagórska 

- Czesław Badura 

- Janusz Gatkiewicz

- Władysław Oczkowicz 

- Urszula Polak – Wałek 

- Agnieszka Nowak 

- Jolanta Moćko 

Głosowanie : 

Za- 4 

Wstrzymało się – 1 

Przeciw – 0 

Władysław  Oczkowicz  –  Przewodniczący  komisji   -  wita  Panią  E.  Kiedrzyn  i 

przechodzimy do Programu Mieszkanie. Proszę o wprowadzenie. 

Ewa Kiedrzyn –ja nie jestem autorem programu mieszkanie , ja mam tylko fragment. 

Wprowadzenie przedstawi A. Nowak. 

Agnieszka Nowak – Kierownik wydziału Nadzoru właścicielskiego – omawia Program 

Mieszkanie .

 Ewa Kiedrzyn – omawia zakres programu mieszkaniowego , który dotyczy ZBK 

Dyskusja nad Programem Mieszkanie  udział wzięli :     

- Janusz Gątkiewicz 

- Władysław Oczkowicz 

- Agnieszka Nowak 

- Jolanta Moćko 

- Teresa Kosmala

- Urszula Polak – Wałek 

- Ewa Kiedrzyn 
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Władysław Oczkowicz – Przewodniczący komisji –   dziękuje wszystkim i zamykam 

posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej  

           mgr Władysław Oczkowicz 

Protokołowała 

Joanna Kwarciana

* Integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy 
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